
Protokół nr XLII/2021 

Nadzwyczajne obrady Rady Gminy Michałowice rozpoczęto w dniu 17 grudnia 2021 o godz. 

16:10, a zakończono o godz. 16:32 tego samego dnia. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył XLI Sesję Rady Gminy Michałowice w dniu 17 grudnia 

2021 roku. Na wstępie przywitał Radnych, pana Wójta Antoniego Rumian, pana Zastępcę,  

panią Skarbnik Agatę Krzyżak-Szotę oraz pozostałych pracowników Urzędu Gminy. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków, podjęte dziś uchwały będą prawomocne 

/załącznik nr 1 do protokołu/ 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia 

Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (1) 

Adam Jurek 

 Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad /załącznik nr 2 do 

protokołu/: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołów z XLI Sesji Rady Gminy Michałowice. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2021 rok. 



5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowice na lata 2021-2029. 

6. Dyskusja wolne wnioski. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do porządku obrad. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie jawne odczytany porządek obrad. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia 

Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (1) 

Adam Jurek 

 Porządek obrad został przyjęty. 

Ad 3. Zatwierdzenie protokołów z XLI Sesji Rady Gminy Michałowice. 

         Pan Przewodniczący poinformowała, że protokoły z XLI Sesji Rady Gminy Michałowice, 

był do wglądu i każdy mógł się z nimi zapoznać. Poprosił o ewentualne zgłoszenie uwag do 

tych protokołów. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne zatwierdzenie protokołu z 

XLI Sesji Rady Gminy w Michałowicach. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 



Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia 

Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (1) 

Adam Jurek 

 Protokół został zatwierdzony. 

Ad 4, 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 2021 

rok. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowice na lata 2021-2029. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Agata Krzyżak-Szota. 

Szanowni Państwo chciałam  zgłosić autopoprawkę do uchwały budżetowej oraz WPF 

spowodowana dodatkowymi przeniesieniami w ramach wydatków bieżących i majątkowych. 

Po autopoprawce zmiany w budżecie wyglądają następująco zmienia się dochody budżetu 

Gminy o kwotę 13 940,00 zł, w związku z przeniesieniem części wydatków w ramach 

projektu OZE. Zmienia się dochody bieżące z tytułu projektu Laboratoria przyszłości i 

przenosimy je na dochody majątkowe. Zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 202 580 zł, 

zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę  188 640,00 zł, w związku z zabezpieczeniem 

dodatkowych środków na funkcjonowanie jednostek oświatowych, przenosimy również 

środki na zabezpieczenie energii, zakupu oprogramowania do ewidencji czasu pracy. W WPF 

dodaliśmy nowe przedsięwzięcie projekt kanalizacji na ul. Ogrodowej, Spokojnej, Miłej, 

Wiśniowej, Działkowej, Jutrzenki, Brzozowej w miejscowości Michałowice, cześć umowy 

zostanie zrealizowana w tym roku część w   przyszłym. Dokonujemy zmiany w projekcie 

Laboratoria przyszłości we wszystkich jednostkach oświatowych z wydatków bieżących na 

wydatki majątkowe. W ramach projektu cyfrowa gmina dokonujemy przeniesienia między 

wydatkami bieżącymi a majątkowymi w roku 2022. Zmniejszamy wysokość środków 

przewidzianych na dowóz dzieci do szkół i przenosimy to na funkcjonowanie szkół. Program 

niskiej emisji przenosimy na rok 2022. Zabezpieczamy zwiększone środki na aneks na 



budowę przedszkola  w Michałowicach w związku z wyrównaniem pensji do najniższej 

krajowej. 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

R. Browarnik: Komisja Rozwoju i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała poprawki i projekty 

uchwał /załącznik nr 3, 4, 5, 6 do protokołu/. 

W. Dyna: Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała poprawki i projekty uchwał 

/załącznik nr  7, 8, 9, 10 do protokołu/. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  poprawki do uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Michałowice na 2021 rok 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia 

Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (1) 

Adam Jurek 

 Poprawka została przyjęta. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr XLI/327/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Michałowice na 

2021 rok. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 



Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia 

Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (1) 

Adam Jurek 

 

Uchwała została podjęta. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  poprawki do uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowice na lata 2021-2029. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 

Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia 

Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (1) 

Adam Jurek 

 Poprawka została przyjęta. 

Pan Przewodniczący przeszedł do głosowania  uchwały nr XLI/328/2021 Rady Gminy 

Michałowice z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Michałowice na lata 2021-2029. 

Odbyło się głosowanie jawne. 

Rada Gminy głosowała następująco: 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Alicja Bednarczyk, Iwona Bińczycka-Kołacz, Renata Browarnik, Elżbieta Cielecka, Eleonora 



Dyląg, Władysław Dyna, Jakub Fluder, Daniel Gajoch, Marek Kozłowski, Ewa Krawczyk, Zofia 

Puchalska-Wilk, Aneta Szydłowska, Wanda Wesołowska, Elżbieta Zębala 

NIEOBECNY (1) 

Adam Jurek 

Uchwała została podjęta. 

Ad 6. Dyskusja, wolne wnioski. 

Radny M. Kozłowski: panie Wójcie czy na ul. Kolorowej będzie robiony ten próg, który był 

omawiany na komisji? Ponieważ otrzymałem informację, że dwa tygodnie temu doszło tam 

właśnie do wypadku. Druga kwestia to ul. Dębowa gdzie mieszkańcy starali się o przejęcie, 

na ostatniej sesji Pan sygnalizował, ze będzie coś w tej sprawie robione.   

Pan Wójt: jeśli chodzi o próg czekamy na zwołanie komisji z ZDPK. Jeśli chodzi o ul. Dębową 

to tak jak powiedziałem, deklaruję, że będziemy przygotowywać procedurę przejęcia tej 

drogi.  Jednak z uwagi na końcówkę roku oraz sytuację pandemiczną gdzie cześć 

pracowników choruje nie byliśmy w sanie się jeszcze tym zająć.  

Radny W. Dyna: z tego co wiem to straż gminna jest na urlopie więc do kogo mamy kierować 

zgłoszenia o spalaniu odpadów?  

Pan Wójt: gdyby nawet strażnicy nie byli na urlopie to i tak nie mieli by czasu na kontrole 

ponieważ zostali oddelegowani przez wojewodę małopolskiego do sprawdzania osób na 

kwarantannie. 

Radny W. Dyna: chodzą słuchy, że mają być likwidowane busy, czy to prawda? 

Pan Wójt: myślimy o zmianie trasy i dołożeniu kilku kursów ponieważ zgłaszamy ta linię do 

dofinasowanie od wojewody. Jedną linie musimy zlikwidować ze względu na budowę s7 i 

zamknięcie drogi.  Natomiast drugi bus będzie miał wydłużona trasę.  

Radna W. Wesołowska: czy pan wojewoda już poczynił jakieś kroki w sprawie ul. Leśnej?  

Pan Wójt: niestety nadal jesteś my na tym samym etapie, ponieważ cześć mieszkańców tam 

nie wyraża zgody na oddanie gruntu na poszerzenie drogi.  



Radna E. Krawczyk: czy jeśli ktoś buduje nowe ogrodzenie to czy nie ma jakiś minimalnych 

odległości jakie powinny zostać zachowane od osi jezdni? 

Pan Wójt: mieszkaniec powinien wystąpić do nas o wydanie warunków lokalizacji takiego 

ogrodzenia, jednak nie mogę powiedzieć czy, każdy mieszkaniec do nast. Składa taki 

wniosek. Jeśli jednak złoży to wydawane są lokalizacje zgodne z planem zagospodarowania.  

Radny M. Kozłowski: panie Wójcie u nas w Masłomiącej pojawił się problem z zalewaniem z 

nowej budowy gdzie ma być jakiś duży sklep a oni wypompowują wodę wężami strażackimi.  

Pan Wójt: na ile my będziemy mieli kompetencje to się tym zajmiemy ale przypuszczam, ż e 

tu będzie musiał się pochylić nadzór budowlany.  

 

Ad 14. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

Michałowice zamknął XLII Sesję Rady Gminy Michałowice VIII Kadencji w dniu w dniu 17 

grudnia 2021 r. 

 

 

    Protokołowała:      Na tym protokół zakończono 

A. Ciaranek                   Zatwierdzono 


